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           ROMÂNIA 

JUDEŢUL   HUNEDOARA 

  MUNICIPIUL LUPENI 

   CONSILIUL   LOCAL 

 

 

 

 

P R O C E S   V E R B A L  
încheiat astăzi  30 ianuarie 2020 cu ocazia şedinţei ordinare  

  a Consiliului Local al Municipiului Lupeni 

 

 

 

 Consiliul Local al Municipiului Lupeni a fost convocat în ședință ordinară, prin Dispoziția 

Primarului Municipiului Lupeni nr. 157/ 23 ianuarie 2020, cu respectarea prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către doamna consilier local Rodica Cîmpean, președinte de 

ședință ales potrivit prevederilor Hotărârii Consiliului local al Municipiului Lupeni nr. 133/ 2019 privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă pentru lunile decembrie 2019 - ianuarie 2020, care constată că din totalul 

de 18 consilieri în funcție care compun Consiliul Local Lupeni sunt prezenți 15, lipsind domnii consilieri 

locali Lucian-Andrei Anghel (probleme de serviciu) Emil Moldovan (plecat din localitate) și Ilie Adrian 

Romoșan (probleme de serviciu). 

La lucrările şedinţei participă domnul Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni, 

Iacob Viorel Mesaroș, Viceprimar al Municipiului Lupeni și domnul Jr. Marius Claudiu Băloi Secretar 

General al Municipiului Lupeni. 

 

Constatând întrunit cvorumul prevăzut de lege, doamna consilier local Rodica Cîmpean declară 

ședința deschisă. 

 

Doamna consilier local Rodica Cîmpean, în calitate de Președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni, ca în calitate de inițiator al ședinței, să prezinte 

Consiliului local al Municipiului Lupeni proiectul ordinii de zi. 

 

Domnul Primar Lucian Marius Resmeriță, prezintă proiectul inițial al ordinii de zi solicitând 

completarea acestuia cu Proiectul de hotărâre nr. 15/ 2020 privind acordarea normei de hrană personalului 

din cadrul Direcției Poliția Locală a Municipiului Lupeni pentru anul 2020 și aprobarea prin vot a acestuia în 

următoarea formă: 

Proces-verbal ale ședinței ordinare din data 23 decembrie 2019; 

Proces-verbal ale ședinței extraordinare din data 9 ianuarie 2020; 

1  – Proiect de hotărâre nr. 129/ 2019 privind aprobarea reţelei şcolare de pe raza Municipiului 

Lupeni pentru anul școlar 2020-2021. 
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

2  – Proiect de hotărâre nr. 145/ 2019 privind aprobarea Acordului de înfrățire și cooperare între 

Municipiul Lupeni, județul Hunedoara din România și Orașul Locri, regiunea Calabria din Republica 

Italiana. 
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

3  – Proiect de hotărâre nr. 3/ 2020 privind reorganizarea comisiei tehnice de urbanism şi amenajarea 

teritoriului ca organ consultativ cu atribuţii de analiză, expertizare tehnică şi consultanţă, care asigură 

fundamentarea tehnică a avizului arhitectului-şef al Municipiului Lupeni. 
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

4  – Proiect de hotărâre nr. 4/ 2020 privind reorganizarea Unităţii Locale de Sprijin a Municipiului 

Lupeni. 
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

5 – Proiect de hotărâre nr. 5/ 2020 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru lunile februarie-

martie 2020. 
      Iniţiator: Iacob Viorel Mesaroș, Viceprimar al Municipiului Lupeni 

 6 – Prezentarea analizei privind modul de îndeplinire de către autoritatea publică locală – Municipiul 

Lupeni a sarcinilor care îi revin pe linia pregătirii economiei și a teritoriului pentru apărare pe anul 2019.  
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7 – Proiect de hotărâre nr. 15/ 2020 privind privind acordarea normei de hrană personalului din 

cadrul Direcției Poliția Locală a Municipiului Lupeni pentru anul 2020.   
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni 

8  – Diverse. 

 Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată de inițiator. 

 

Doamna consilier local Rodica Cîmpean supune votului Consiliului local procesul-verbal al ședinței 

din data de data 23 decembrie 2019 care este aprobat cu unanimitate de voturi; tot cu unanimitate de voturi 

este aprobat și procesul-verbal ale ședinței extraordinare din data 9 ianuarie 2020. 

Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre. 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr.129/ 2019 privind aprobarea reţelei 

şcolare de pe raza Municipiului Lupeni pentru anul școlar 2020-2021. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre precizând faptul că Inspectoratul Școlar Județean 

Hunedoara l-a avizat în mod corespunzător, a fost în dezbatere publică conform legislației dar și că 

adoptarea sa este necesară în conformitate cu prevederile Legii educației naționale. 

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți 

să se înscrie la cuvânt. 

Întrucât nu au fost luări de cuvânt, proiectul de hotărâre a fost supus la vot fiind aprobat cu 

unanimitate de voturi devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 3/ 2020. 

Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 145/ 2019 privind aprobarea 

Acordului de înfrățire și cooperare între Municipiul Lupeni, județul Hunedoara din România și Orașul Locri, 

regiunea Calabria din Republica Italiana. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre dar și necesitatea analizării și adoptării acestuia 

precizând că în prezent au fost primite avizele necesare din partea Ministerelor. 

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți 

să se înscrie la cuvânt.  

în vederea clarificării unor aspecte procedurale, domnul Secretar General Marius Claudiu Băloi a 

intevenit precizând că potrivit avizelor primite Proiectul de hotărâre trebuie completat cu recomandările 

formulate de ministere; potrivit acestor recomandări forma hotărârii adoptate de Consiliul local va fi similară 

proiectului de hotărâre refăcut, transmis o dată cu restul materialelor de ședință.  

Întrucât nu au fost luări de cuvânt, proiectul de hotărâre cu recomandările Ministerelor a fost supus la 

vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 4/ 2020. 

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 3/ 2020 privind reorganizarea 

comisiei tehnice de urbanism şi amenajarea teritoriului ca organ consultativ cu atribuţii de analiză, 

expertizare tehnică şi consultanţă, care asigură fundamentarea tehnică a avizului arhitectului-şef al 

Municipiului Lupeni. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și necesitatea adoptării sale precizând că această 

comisie se impune a fi reorganizată ca urmare a unor schimbări de personal la alte instituții: ISU, APA 

SERV și Inspectoratul Județean în Construcții. 

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local să se 

înscrie la cuvânt.  

Întrucât nu au fost luări de cuvânt, proiectul de hotărâre a fost supus la vot fiind aprobat cu 

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 5/ 2020. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 4/ 2020 privind reorganizarea 

Unităţii Locale de Sprijin a Municipiului Lupeni. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și necesitatea adoptării sale cu mențiunea că aceste 

epidemii sanitar-veterinare au impus convocarea unității observându-se necesitatea reorganizării întreucât 

reprezentantul Jandarmeriei a fost înlocuit cu domnul Daniel Istrate.  

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți 

să se înscrie la cuvânt.  

Domnul consilier local Gheorghe Adrian Florornesc sesizează faptul că doctorului veterinar este 

„Ursan” nu „Urșan” cum în mod greșit a fost trecut în proiectul de hotărâre.  
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Domnul Secretar General Marius Claudiu Băloi precizează că se vor face corecturile necesare. 

Întrucât nu au fost luări de cuvânt, proiectul de hotărâre a fost supus la vot fiind aprobat cu 

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 6/ 2020. 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 5/ 2020 privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru lunile februarie-martie 2020. 

Domnul Viceprimar Iacob Viorel Mesaroș, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre 

precizând că mandatul doamnei Prof. Rodica Cîmpean va inceta la finele lunii ianuarie motiv pentru care se 

impune alegerea unui nou președinte de ședință; propune ca potrivit Regulamentului Consiliului local să fie 

ales domnul Prof. Sorin Adrian Corpadi.  

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți 

să se înscrie la cuvânt.  

Întrucât nu au fost alte luări de cuvânt, proiectul de hotărâre cu propunerea formulată de inițiator a 

fost supus la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 7/ 2020. 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: prezentarea analizei privind modul de îndeplinire de către 

autoritatea publică locală – Municipiul Lupeni a sarcinilor care îi revin pe linia pregătirii economiei și a 

teritoriului pentru apărare pe anul 2019. 

Consiliul local al Municipiului Lupeni ia act de raportul prezentat fără a exista luari de cuvânt. 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 15/ 2020 privind privind 

acordarea normei de hrană personalului din cadrul Direcției Poliția Locală a Municipiului Lupeni pentru 

anul 2020. 

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre și necesitatea adoptării sale cu mențiunea că după 

calcularea sumelor din care se va constitui bugetul local este în măsură să aprecieze că aceste sume pot fi 

acordate. 

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți 

să se înscrie la cuvânt.  

Întrucât nu au fost luări de cuvânt, proiectul de hotărâre a fost supus la vot fiind aprobat cu 

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 8/ 2020. 

Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi:  Diverse 

Doamna consilier Rodica Cîmpean, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți 

să se înscrie la cuvânt pentru punctul Diverse: 

 Domnul consilier local Ioan Lucian Năsălean, expune următoarele probleme: ca urmare a 

accidentelor din ultima perioadă consideră că trebuie găsită o soluție: ori semafoare ori limitatoare de viteză; 

s-ar putea evita o serie de accidente; consideră de asemenea că se imune montarea de noi semne rutiere 

pentru a se evita de asemenea accidente de genul celui de la intersecția Al. Liliacului – Bulevard (zona Lidl). 

Consideră de asemenea că ar trebui făcut ceva și pentru evitarea accidentelor de săniuș în Stațiunea Straja 

 Domnul Primar precizează că limitatoare de viteză pe tronsonul de drum care se suprapune cu DN-ul 

nu se pot amplasa; să încercăm să-i conștientizăm pe toți cu privire la riscurile vitezei;  

 Domnul consilier local Radu-Călin Napău-Stoica sesizează problema cetățenilor de pe Aleea 

Castanilor: mașinile sunt zgâriate de pisicile existente în cartier, motiv pentru care se solicită măsuri. 

 Domnul Primar precizează că deja a solicitat Poliției Locale să amendeze stăpânii pisicilor dar și 

faptul că suntem în negocieri pentru constituirea unei noi asociații de control al animalelor fără stăpân prin 

care acele animale lăsate libere pe domeniul public sau privat să fie prinse. 

 Doamna consilier local Burlacu Anița crede că același lucru trebuie făcut și cu câinii care dealtfel pot 

fi mai periculoși; sesizează totodată problema parcărilor din zona Viitorului dar și faptul că la Liceul 

Teoretic Mircea Eliade se tot transferă elevi din alte orașe dar și că Inspectoratul Școlar le taie din clase. 

 Domnul Primar precizează că asociația va rezolva problema câinilor, în cartierul Viitorului se vor 

amenaja în mod corespunzător parcări iar strategia claselor de elevi este atributul Inspectoratului Școlar 

Județean. 

Domnul consilier local Gheorghe Adrian Floronesc precizează că au fost depuse la registratura 

Primăriei adresele nr. 348 și 349 prin care cetățenii se plâng de pisicile din cartier și respectiv de problema 

acoperișului blocului precizând că și Primăria are apartamente în scară. Semnalează de asemenea că podul 

de peste Jiu de la Mina Lupeni are o bucată ruptă; cetățenii blocului B7 de pe Aleea Liliacului solicită 

amenajarea unei parcări, domnul Gruia are abandonate două mașini în parcările de lângă bloc; întreabă 

totodată cui aparține fosta Maternitate 
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Domnul Primar precizează că a văzut adresele și le-a dat în lucru compartimentelor de specialitate; 

problema podului o va verifica și se vor face reparațiile necesare, la mașinile domnului Gruia se vor găsi 

soluții însă să se precizeze locația lor exactă iar Maternitatea face parte din domeniul public.  

Domnul consilier local Adrian Baciu precizând faptul că deși Partidul Național Liberal a depus 

solicitarea de validare a primului supleant în locul rămas liber ca urmare a demisiei domnului Roșu 

adresează o întreabare domnului Primar și domnului Secretar General de ce pe ordinea de zi nu s-a regăsit 

proiectul de hotărâre necesar. 

Domnul Primar răspunde că la adresa respectivă trebuie depuse câteva clarificări apoi se va putea 

valida primul supleant. 

Domnul Secretar General răspunde că nu a primit nicio adresă în acest sens. 

Domnul consilier local David Benedekfi consieră că pentru creșterea numărului de parcări pe străzile 

laterale s-ar putea institui sensuri unice iar o bandă s-ar putea folosi ca parcări. Comunică totodată faptul că 

pe data de 23 februarie la Palatul Cultural va avea loc un spectacol de dansuri populare organizat de 

Comunitatea Maghiară invitând membrii Consiliului local să participe la eveniment. 

Domnul consilier local Cristian Popescu sesizând faptul că sunt probleme majore cu acoperișurile 

blocurilor dar și la rețelele de utilități întreabă dacă nu se pot atrage fonduri europene pentru refacerea și/ sau 

renovarea blocurilor; întreabă totodată dacă se va întâmpla ceva cu imobilul de pe Liliacului 2. 

Domnul Primar precizează faptul că astfel de fonduri au fost, mai sunt și poate vor mai fi; pentru a fi 

accesate trebuie ca catățenii să fie organizați în asociații de proprietari iar acestea să se implice în aceste 

proiecte; în ceea ce privește imobilul de pe Liliacului 2 precizează că la acesta va începe o reparație a 

acoperișului și a fațadelor. 

Domnul consilier local Ion Pârvulescu reamintește problema scaunului stomatologic din Policlinica 

Spitalului Municipal Lupeni care este foarte vechi.  

Domnul Primar precizează că s-a interesat iar scaunul nu este foarte vechi și nici nu s-ar impune 

schimbarea sa. 

Domnul consilier local Dan Marcu solicită domnului Primar să informeze Consiliul local cu privire 

la stadiul implementării proiectului Green Line. 

Domnul Primar anunță că proiectul este în derulare iar în prezent se selectează consultantul pentru 

achiziționarea autobuzelor. 

Domnul consilier local Marcel Daniel Rad informează că din blocul D1 s-au furat cărămizi din zid 

iar pericolul pe care acest imobil îl constituie este și mai mare. Solicită să se pună măcar o bandă de 

delimitare. Sesizează de asemenea că trecerea de pietoni de la CAP este total inadecvat trasată. 

Domnul Primar răspunde că bandă s-a mai pus de nenumărate ori dar că aceasta este furată sau 

distrusă. Precizează faptul că acest bloc trebuia demolat dar potrivit unei expertize acesta poate fi rezolvat.      

   

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, doamna Rodica Cîmpean, Președinte de ședință declară 

închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului local al Municipiului Lupeni din data de 30 ianuarie 2020. 

 
 

 

                    PREŞEDINTE DE  ŞEDINŢĂ 

                       Prof. RODICA CÎMPEAN  

CONTRASEMNEAZĂ – SECRETAR 

Jr. MARIUS CLAUDIU  BĂLOI 

  


